



احتفل بيوم الرياضي للدولة في أي فلادي كويست وملاعب البادل مقابل 1 ريال قطري فقط!

حضرياً لحاملي بطاقات مداراة Visa إنفينيت الائتمانية.

Celebrate National Sport Day at iFly Quest & Padel Courts for QAR 1 only!

Exclusively for Sadara Visa Infinite Credit Cardholders.

الشروط والأحكام العامة

يسري هذا العرض على العملاء الذين يحملون بطاقة مداراة Visa إنفينيت الائتمانية من البنك التجاري.

يجب إنعام عملية الدفع باستخدام البطاقة الائتمانية الفعلية فقط.

لا تقبل وسائل الدفع الرقمية أو أي وسائل دفع أخرى مدعومة بتقنية الترميز (بما في ذلك Apple Pay أو Google Pay أو أي محفظة رقمية أخرى) سداد معاملة الريال القطري الواحد.

العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله نقداً أو بأي مزايا أخرى.

تُنْسَخُ الدِّرْجَاتُ لِتَوَافِرِ الْأَمَاكِنِ.

يسري هذا العرض على المعاملات التي تتم داخل المتاجر فقط.

لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أخرى.

يجب إلغاء الجزء في مهلة لا تتعدي لا 6 ساعات قبل موعد الحجز لتفادي احتساب أي رسوم إضافية. وسيعتبر الإلغاء المتأخر أو عدم الحضور بمثابة استخدام للعرض.

يسري هذا العرض من 8 فبراير وحتى 14 فبراير 2026.

General Terms & Conditions

1 This offer is available to Sadara Visa Infinite Credit Cardholders.

2 The payment must be made only with physical credit cards.

3 Merchants will not accept tokenized payments (e.g., Apple Pay, Google Pay, or any other digital wallets) for this QAR 1 transaction.

4 The offer is non-transferable and cannot be exchanged for cash or other benefits.

5 Bookings are subject to availability.

6 Applicable to in-store transactions only.

7 Offer cannot be combined with other promotions or offers.

8 Cancellations must be made at least 6 hours prior to the booking time to avoid charges. Late cancellations or no-shows will be considered as a used session.

9 Offer is valid from 8 February till 14 February 2026

الشروط والأحكام الخاصة ببادل واحة الدوحة:

ساعات العمل:

• أيام الأسبوع: من الساعة 10:00 صباحاً وحتى الساعة 12:00 مساءً (آخر حجز من الساعة 10:30 مساءً وحتى الساعة 12:00)

• يوم الجمعة: من الساعة 1:00 ظهراً وحتى الساعة 12:00 مساءً (آخر حجز من الساعة 10:30 مساءً وحتى الساعة 12:00)

• يوم السبت: من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 12:00 مساءً (آخر حجز من الساعة 10:30 مساءً وحتى الساعة 12:00)

يشترط الحجز المسبق للملعب، ويُفضل إتمام الحجز قبل يومين على الأقل من موعد الحصة.

يحق لكل عميل مؤهل الحصول على جلسة بادل لمدة 90 دقيقة.

يتعين على العميل المؤهلين التواصل عبر تطبيق واتساب على الرقم +974 55338830 أو لإنعام عملية الحجز.

يستفيد كل عميل مؤهل من حصبة بادل واحدة لكل بطاقة خلال فترة الحملة. وسيتم احتساب أي استخدام إضافي خلال فترة الحملة وفق الأسعار الأصلية للخدمة.

تطبق الشروط والأحكام الأخرى المعتمدة لدى بادل واحة الدوحة.

Doha Oasis Padel Terms & Conditions:

1 OPERATING HOURS:

• Weekdays: 10 am to 12 am (last booking 10:30 pm – 12:00 am)

• Fridays: 1 pm to 12 am (last booking 10:30 pm – 12:00 am)

• Saturday: 8 am to 12 am (last booking 10:30 pm-12:00 am)

2 Court advanced booking is required and must be made preferably 2 days before the session.

3 Each customer is eligible for a 90-minute padel session.

4 Eligible customers must WhatsApp +974 55338830 to book their session.

5 Each eligible customer is entitled to one (1) padel session per card during the campaign period. Any additional usage during campaign period will be billed to the customer according to the original item/service price.

6 Other Terms & Conditions from Doha Oasis Padel apply.

الشروط والأحكام المعتمدة لدى بادل قطر:

يتعين على العميل المؤهلين الاتصال أو التواصل عبر تطبيق واتساب على الرقم +974 3381 2201 أو من خلال إنعام عملية الحجز.

ساعات العمل: من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 12:00 مساءً (آخر موعد للحجز من الساعة 10:30 مساءً وحتى الساعة 12:00)

يشترط الحجز المسبق للملعب، ويُفضل إتمام الحجز قبل يومين على الأقل من موعد الحصة.

يحق لكل عميل مؤهل الحصول على حصبة بادل واحدة لمدة 90 دقيقة.

يستفيد كل عميل مؤهل من حصبة بادل واحدة لكل بطاقة خلال فترة الحملة. وسيتم احتساب أي استخدام إضافي خلال فترة الحملة وفق الأسعار الأصلية للخدمة.

تطبق الشروط والأحكام الأخرى المعتمدة لدى بادل قطر.

Intercontinental Doha Beach & Spa Padel Terms & Conditions:

1 OPERATING HOURS:

7 am to 10 pm (last booking 8:30 pm – 10:00 pm)

2 Court advanced booking is required and must be made preferably 2 days before the session.

3 Each customer is eligible for a 90-minute padel session.

4 Eligible customers must call + 974 4484 4980 OR +974 4484 4828 to book their session.

5 Each eligible customer is entitled to one (1) padel session per card during the campaign period. Any additional usage during campaign period will be billed to the customer according to the original item/service price.

6 Other Terms & Conditions from Intercontinental Doha Beach & Spa Padel apply.

الشروط والأحكام المعتمدة لدى أي فلادي كويست:

يمكن للعملاء التواصل مع فريق الدعم عبر الاتصال على الرقم +974 4410 3444 أو من خلال تطبيق واتساب على الرقم +974 3003 2377، وذلك للاستفسار عن توفر الأماكن وإتمام الحجوزات قبل الزيارة.

يشترط ألا يقل عمر العميل عن ثلات سنوات، وأن لا يقل الطول عن 105 سم.

يسري هذا العرض حضرياً على تجربة أي فلادي ولا يشمل الدخول إلى العاب أو مراقبة كويست الأخرى.

عند الانتهاء من تجربة أي فلادي، سيتم مرافقته الضيوف إلى المخرج.

يتعين على الضيوف الارغبيين في البقاء داخل المتنزه أو الاستفادة من مراقبة كويست الأخرى شراء تذكرة دخول صالحة بـ 50%.

تطبق الشروط والأحكام الأخرى المعتمدة لدى أي فلادي.

Padel Qatar Terms and conditions:

1 Eligible customers must call or WhatsApp +974 3381 2201 to book their session.

2 Operating hours: 8 am to 12 am (last booking 10:30 pm – 12:00 am)

3 Court advanced booking is required and must be made preferably 2 days before the session.

4 Each customer is eligible for a 90-minute padel session.

5 Each eligible customer is entitled to one (1) padel session per card during the campaign period. Any additional usage during campaign period will be billed to the customer according to the original item/service price.

6 Other Terms & Conditions from Padel Qatar apply.

iFLY Quest Terms and Conditions:

1 Customers may contact the reservations team on +974 4410 3444 or via WhatsApp on +974 3003 2377 for inquiries, availability, and bookings before their visit.

2 Minimum age requirement for the experience is 3 years old and the minimum height is 105 cm.

3 This offer is valid exclusively for iFLY and does not include access to Quest rides or attractions.

4 Upon completion of the iFLY experience, guests will be escorted to the exit of the venue.

5 Guests who wish to remain in the park or access Quest attractions must purchase a valid Quest admission ticket separately.

6 Other Terms & Conditions from iFLY apply.